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Sitno, 26 maja 2017 r. 

ST.0002.VII.36.2017 

 

 

Protokół Nr XXXVI/2017 

R a d y G m i n y 

w Sitnie 

z dnia 26 maja 2017 roku 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2016 r. (196); 

 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu 

za 2016 rok (197); 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2017 (198); 

 w sprawie skierowania do uzgodnienia z Ministrem Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego projektu statutu Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach (199); 

 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na 

2017 rok (200); 

 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów (201); 

 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sitno” (202); 

 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej 

składu osobowego (203); 

6. Raport z monitoringu realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Sitno według celów strategicznych. 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Radni obecni: 

1. Biłant Tomasz 

2. Chaińska Joanna 

3. Chmiel Teresa 

4. Gąsior Tomasz 

5. Klikicki Krzysztof 

6. Kozak Leszek 

7. Łazorczyk Tomasz 

8. Mazurek Janusz 

9. Ryszczuk Jan 

10. Szawarski Ryszard 

11. Tokarz Kazimierz 

12. Torba Janusz 

13. Wydmański Władysław 

14. Polski Robert 

15. Sokołowski Dariusz 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 

Pan Krzysztof Klikicki – Przewodniczący Rady otworzył obrady XXXVI Sesji Rady 

Gminy. Na wstępie Przewodniczący powitał Wójta Gminy Sitno Pana Mariana Bernata, 

Skarbnik Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Dyrektor 

Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Agnieszkę Grzesiuk, sołtysów oraz radnych. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
00

. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, wobec czego 

zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Pan Wójt odniósł się do uchwał dotyczących odpadów komunalnych. Poprosił o ich 

wycofanie z porządku obrad. Uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów (201) i w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Sitno” (202). Ponadto poinformował, że 

występuje potrzeba podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy 

rzeczowej. Zaznaczył także, że są przygotowane uchwały dotyczące uzupełnienia, bądź 

skreślenia członków Komisji Stałych, jeśli wystąpi taka potrzeba po wyborze Komisji 

Rewizyjnej.  

Pan Przewodniczący dodał, że jeżeli porządek obrad zostanie przyjęty, nowo 

wprowadzona uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej 
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będzie miała numer 201, a uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  

w Sitnie oraz ustalenia jej składu osobowego numer kolejny 202. Uchwały, o których Pan 

Wójt wspominał dotyczące Komisji Stałych będą podejmowane, jeżeli wystąpi taka potrzeba 

po wyborze Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują jakieś uwagi dotyczące porządku obrad. 

Następnie poddał go pod głosowanie.  

 

Radni Gminy Sitno przyjęli proponowany porządek obrad wraz z zaproponowanymi 

zmianami jednomyślnie. 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponowałby w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Teresa Chmiel, Pan Ryszard Szawarski i Pan Janusza Torba. 

 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej składu 

przez radnych 12 głosami za, wstrzymało się - 3, przeciw- 0.  

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został dostarczony tydzień wcześniej 

razem z projektami uchwał na sesję. Po czym zapytał, czy występują jakieś uwagi dotyczące 

protokołu, następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Protokół z sesji Rady Gminy o numerze XXXV/2017 został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Krzysztof Klikicki poprosił Panią Teresę Chmiel o odczytanie 

projektów uchwał. 

Pani Teresa Chmiel odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr XXXVI/196/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2016 r. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że 31 marca 2017 r. na Sesji Rady Gminy Sitno, 

Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sitno za rok 2016 i informację  

o stanie mienia gminy. Również zgodnie z terminem Radni otrzymali sprawozdanie 
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finansowe za 2016 r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie 

zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 r. (RIO-Z-I-0034/36/2017) 

– opinia pozytywna. Ponadto Komisja Rewizyjna 12 maja 2017 r. analizowała powyższe 

sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Szawarski potwierdził słowa 

Przewodniczącego. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sitno Pan Krzysztof Klikicki zapytał, czy do 

powyższego występują jakieś uwagi? 

Radni stwierdzili, że zapoznali się z wymienionymi dokumentami. 

Pan Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu. 

Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego.  

Pan Wójt zabrał głos, omówił sprawozdanie z wykonania budżetu za 2016 r.  

W związku z powyższym Rada Gminy zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego za 2016 rok oraz ze sprawozdaniem finansowym 

za 2016 rok, jak i również z informacją o stanie mienia jst. W/w sprawozdania były także 

analizowane i omawiane na posiedzeniu Komisji. 

Pan Przewodniczący zarządził przerwę. 

Po przerwie – zostało przeprowadzone głosowanie nad powyższą uchwałą. 

 

Po zakończonej dyskusji w sprawie wykonania budżetu za rok 2016, Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

2. Uchwała Nr XXXVI/197/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu za 

2016 rok. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad poprosił Pana Ryszarda 

Szawarskiego Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie uchwały dotyczącej 

absolutorium. 

Pan Ryszard Szawarski odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 12 

maja 2017 r., na którym analizowali sprawozdanie z wykonania budżetu za 2016 r., 

sprawozdanie finansowe, informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Odczytał uchwałę wraz z uzasadnieniem Komisji Rewizyjnej nr 1/2017 Rady Gminy Sitno  

z dnia 12 maja 2017 r., w której to komisja pozytywnie oceniła wykonanie budżetu gminy  

i wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Sitno za rok 2016. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy zaznaczył, że Radni dostali również opinię Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej (RIO-Z-I-

0035/36/2017) – opinia pozytywna.  

Pan Władysław Wydmański: „Dziękuję bardzo za udzielenie głosu. Oceniamy rok 2016  

i oceniamy pracę Pana Wójta za rok 2016. Jak tą pracę oceniamy ja i moi mieszkańcy? 
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Oceniamy bardzo dobrze. Została wykonana droga łącząca bloki z domkami 

jednorodzinnymi, została zakończona budowa boiska sportowego, postawiona altanka na 

placu zabaw i został przygotowany projekt na budowę - rozbudowę dróg osiedlowych, także 

ja tutaj, jeśli chodzi o rok 2016 jestem na tak, natomiast daję sygnał, że rok 2017 no jest dla 

mnie takim rokiem, że będziemy musieli z Panem Wójtem tutaj dojść do jakiegoś 

kompromisu i załatwić sprawę opłaty adiacenckiej, uchwały związanej z opłatą adiacencką, 

jeśli nie załatwimy tej sprawy no to niestety rok 2017 będzie rokiem na nie. Dziękuję bardzo.” 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują pytania dotyczące absolutorium?  

Brak pytań.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji nad udzieleniem absolutorium Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

3. Uchwała Nr XXXVI/198/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2017 

 

Pani Skarbnik w skrócie omówiła zmiany uchwały budżetowej. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

4. Uchwała Nr XXXVI/199/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie skierowania do uzgodnienia z Ministrem Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

projektu statutu Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach 

 

Pan Wójt w skrócie omówił powyższą uchwałę. Nadmienił, żeby móc dopełnić 

wszystkich formalności, projekt statutu Muzeum Pożarnictwa w Cześnikach musi zostać 

uzgodniony z Ministrem Kultury i Dziedzictwa Narodowego. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

5. Uchwała Nr XXXVI/200/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii  

na 2017 rok 
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Pan Wójt nadmienił, że w związku z tym, że została zwiększona kwota w powyższej 

uchwale w pozycji profilaktyka, młodzież, sport itp. przedmiotowe środki chciałby 

przeznaczyć na zawody LZS.   

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

6. Uchwała Nr XXXVI/201/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie udzielenia powiatowi zamojskiemu pomocy rzeczowej  

 

Pan Wójt omówił powyższą uchwałę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało – 15 

radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

  

7. Uchwała Nr XXXVI/202/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 

osobowego 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej. 

Pan Wójt zabrał głos, poprosił radnych o rozszerzenie składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej do nieparzystej liczby osób. 

Pan Przewodniczący dodał, że zgodnie ze statutem Rada uchwala tylko skład komisji. 

Następnie Komisja na pierwszym posiedzeniu wybiera ze swojego grona Przewodniczącego  

i Zastępcę Przewodniczącego.  

Pan Wójt odniósł się do uchwały i skierował zapytanie do Pana Roberta Polskiego, czy nie 

byłby skłonny ponownie kandydować na członka Komisji Rewizyjnej. Jest tego zdania, żeby 

skład komisji był pięcioosobowy i większy. 

Pan Robert Polski zabrał głos i poinformował, że już raz jego kandydatura na członka 

Komisji Rewizyjnej została odrzucona, w związku z tym odmawia.  

Pan Przewodniczący poprosił Pana Władysława Wydmańskiego o przedstawienie 

kandydatur.  

Pan Władysław Wydmański: „Dziękuję bardzo za udzielenie głosu. Nie mamy kandydata 

w tej chwili nowego, mieliśmy dwóch kandydatów, którzy byli wskazani, to był Tomek 

Biłant i Robert Polski. Zastanawiałem się, czy nie zgłosić swojej kandydatury, chociaż 

musiałby ktoś ją zgłosić, ale ja nie przyjmuję, też znaczy się nie wyrażam zgody, na to żeby 

kandydować do Komisji Rewizyjnej, dlatego że pracuję w Komisji Budżetowej. Realizuję się 

w Komisji Budżetowej i podoba mi się ta praca i chce pozostać w dalszym ciągu w Komisji 

Budżetowej. Szkoda, że statut nie został w ten sposób przygotowany, żeby jeden członek, 
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jeden radny mógł uczestniczyć w kilku komisjach stałych, tutaj należy nad tym ubolewać, bo 

wtedy byłby mniejszy problem, bo zgłosiłbym się na członka Komisji Rewizyjnej. Dziękuję.” 

Pan Przewodniczący odparł, że jest zapis, zostały poczynione starania w zakresie zmiany 

statutu, także teraz klub musi zająć stosowne stanowisko w sprawie.   

Pan Władysław Wydmański dał do zrozumienia, że: „Znaczy zgadza się jest zapis tylko, że 

próbkowanie na naszym klubie i odrzucenie kolejnych kandydatur nie jest według mnie 

dobrym rozwiązaniem, bo w tym momencie wskażemy kolejną osobę i znowu sobie 

troszeczkę użyjecie, jako radni na naszym klubie i odrzucicie kolejną kandydaturę, więc my 

mamy mały dylemat, czy w ogóle wskazywać kolejną osobę, czy może wyjdziemy  

z inicjatywą żebyście wy państwo radni wskazali kandydatury z naszego klubu i wtedy 

będziemy głosować.”  

Pan Wójt odparł, że w związku z tym, że było trzech członków Komisji Rewizyjnej żaden 

z Panów nie wyraził zgody na rezygnację. W statucie były zapisane trzy osoby, dlatego 

wystąpiła taka sytuacja. Ponownie zaproponował Pana Roberta Polskiego na członka Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący także zaproponował Pana Roberta Polskiego do Komisji Rewizyjnej. 

Zapytał, czy potrzebują przerwy na naradę? 

Pani Joanna Chaińska zaproponowała przegłosować, kto jest za. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że to Radny może wyrazić zgodę, lecz nie musi. 

Pan Władysław Wydmański poprosił o 5 min przerwy. 

Pan Przewodniczący zarządził przerwę. 

Po przerwie Pan Przewodniczący wznowił obrady. 

Pan Robert Polski stwierdził, że jeżeli jego kandydatura zakończy spór w kwestii Komisji 

Rewizyjnej to zmienia decyzję i zgadza się kandydować na członka Komisji Rewizyjnej.                 

W skrócie odniósł się do spraw oświatowych. 

Pan Janusz Torba zaznaczył, że powodem nieprzyjęcia kandydatury w poprzednim 

głosowaniu była niechęć odwołania kogoś z obecnych członków, którzy się sprawdzili. 

Dodał, że jest za kandydaturą Pan Roberta Polskiego. 

Pan Ryszard Szawarski poinformował, że 3 lata temu Pan Tomasz Biłant zarzucił, że Pan 

Wójt kupił sobie i wskazał Komisję Rewizyjną, co było nieprawdą. Na tą chwilę to Pan Wójt 

wskazał Pana Roberta Polskiego na członka Komisji Rewizyjnej. Dlatego też chce 

zrezygnować z członkostwa w Komisji Rewizyjnej.  

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi i zaznaczył, że to są dwie różne rzeczy wskazać 

przedstawiciela klubu ze swojej listy, a przedstawiciela z klubu, który uważa za opozycję. 

Dodał, że nie ma wyjścia, bo to Wojewoda narzuca dopełnienie obowiązku.  

Poprosił o zakończenie tematu Komisji Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący wtrącił, Pan Ryszard Szawarski złożył wniosek odnośnie rezygnacji  

z członkostwa z Komisji Rewizyjnej. Zaproponował, żeby wniosek poddać pod głosowanie, 

dodał, że jeżeli rada się nie zgodzi to dalej pozostanie członkiem Komisji Rewizyjnej 

Pan Tomasz Gąsior zaproponował, żeby komisja została w obecnym składzie. Wystarczy 

do komisji dodać kandydaturę Pana Roberta Polskiego, wtedy będzie komisja czteroosobowa. 

Stwierdził, że komisja nie musi być pięcioosobowa.  

Pan Przewodniczący dodał, że w innych gminach są komisje czteroosobowe, więc tutaj nie 

ma konieczności żeby była pięcioosobowa. Jeżeli będzie konieczność, to na następnej sesji to 
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zostanie zmienione. Zapytał Pana Ryszarda Szawarskiego, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie. 

Pan Ryszard Szawarski odpowiedział, że jeżeli większość radnych wyrazi chęć to zostanie.   

Pan Przewodniczący wymienił zaproponowanych kandydatów: Pan Ryszard Szawarski, 

Pan Robert Polski, Pan Leszek Kozak, Pan Janusz Mazurek. 

Pan Przewodniczący zapytał radnych, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji? 

Radni odpowiedzieli, że wyrażają. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze radni, którzy chcieliby pracować w komisji? 

Pan Ryszard Szawarski zaproponował Tomasza Łazorczyka, żeby przy głosowaniu była 

nieparzysta liczba głosów.  

Pan Władysław Wydmański odparł: „Ja będę za tym, żeby już zakończyć na 

czteroosobowym składzie, dlatego że może być liczba parzysta, dlatego że decydujący głos 

ma zawsze Przewodniczący.”  

Pan Przewodniczący nie zgodził się z wypowiedzią Pana Władysława Wydmańskiego.  

Pani Teresa Chmiel dodała, że musi być nieparzysta liczba.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że musiałby się temu bliżej przyjrzeć. Dla przykładu 

podał, że w Radzie Przewodniczący nie ma decydującego głosu - uchwała przechodzi, gdy 

większość jest, za - dlatego też myśli, że podobnie jest w komisji.  

Pan Wójt jest za tym, żeby była nieparzysta liczba.  

Pan Przewodniczący odparł, że Pan Ryszard Szawarski złożył wniosek - kandydaturę do 

Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza Łazorczyka. Zapytał, czy Pan Tomasz Łazorczyk wyraża 

zgodę na kandydowanie do Komisji Rewizyjnej? 

Pan Tomasz Łazorczyk odparł, że jeżeli występuje taka potrzeba, to wyrazi zgodę.  

Pani Teresa Chmiel odparła, że tak.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy radni godzą się na zamknięcie listy kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej. Poprosił o przegłosowanie. 

Radni w głosowaniu zamknęli listę kandydatów. 

Pan Przewodniczący wtrącił, że jest 5 kandydatów i proponuje zagłosować nad całością 

Komisji Rewizyjnej. 

Radni wyrazili zgodę. 

Pan Przewodniczący ponownie wymienił kandydatów: 

-Pan Ryszard Szawarski,  

-Pan Leszek Kozak, 

-Pan Janusz Mazurek,  

-Pan Robert Polski  

-Pan Tomasz Łazorczyk 

Pani Teresa Chmiel odczytała projekt uchwały: 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało –              

13 radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 
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Po przegłosowaniu Pan Przewodniczący zaproponował Komisjom, żeby zebrały się po 

sesji Rady Gminy Sitno w celu wybrania z pośród siebie Przewodniczącego i Zastępcy 

Przewodniczącego. 

 

 

8. Uchwała Nr XXXVI/203/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z zapisem w statucie (radny może 

zasiadać tylko w jednej komisji) należy odwołać z Komisji Budżetowej Pana Tomasza 

Łazorczyka. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało –              

14 radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0. 

 

9. Uchwała Nr XXXVI/204/2017 Rady Gminy Sitno z dnia 26 maja 2017 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu oraz ustalenia jej składu osobowego 

 

Podobnie jak wyżej zaznaczył, że należy odwołać  z Komisji Oświatowej Pana Roberta 

Polskiego. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie omówioną 

Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało –              

15 radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

 

Ad. 6 

Raport z monitoringu realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy występują zapytania w związku z raportem? 

Brak pytań. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag raport został przyjęty przez Radnych jednomyślnie (14 

radnych obecnych na obradach sesji). 
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Ad. 7 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Wójt omówił następujące kwestie: 

1. Drogi; 

2. Chodniki; 

3. Wodociąg; 

4. Zawody strażackie – Hydrant –Kolonia Sitno; 

5. Barszcz Sosnowskiego; 

6. Badanie natężenia ruchu na przejazdach kolejowych; 

7. Utylizacja opon; 

8. Opłaty adiacenckie; 

9. Zmiany w planie - analiza zapisów dotyczących wysokości spadków dachu itp.; 

10. Biogazownia w Horyszowie Polskim; 

11. OZE (kotły i solary) – dotyczy vatu, przetargu; 

12. Komunikacja podmiejska; 

13. Kosiarka bijakowa; 

14. Oświadczenia majątkowe – Wójt i Przewodniczący Rady sprawdzone prze Wojewodę; 

15. Wystawa w Sitnie 30 czerwiec 2017, 1-2 lipiec 2017 r.; 

16. Dzień Samorządowca; 

17. Partnerska Gmina z Czech; 

18. Życzenia Pana Marszałka; 

19. LZS – 24-25 czerwiec 2017 r.; 

20. Wnioski na dopłaty – termin; 

21. Samochód OSP Cześniki na sprzedaż; 

22. Miasto Zamość - chcą włączyć gminę Sitno do aglomeracji; 

23. Odpady komunalne - przetarg; 

24. Wycieczka do Lichenia. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

 

Ad. 8 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Tomasz Biłant zabrał głos: „Dziękuję za udzielenie głosu. Panie Przewodniczący, 

Panie Wójcie, Szanowni Państwo, ja w imieniu mieszkańców, również swoim chciałem 

podziękować za częściową realizację budżetu w Stabrowie na 2017 rok. Mam tutaj na myśli 

te dwa odcinki dróg, które Pan wykonał w Stabrowie, poprawił Pan też odwodnienie dookoła 

świetlicy, także tutaj serdeczne podziękowania. Moja prośba jest jeszcze do Pana, aby 

odprowadzić tą wodę z orynnowania, bo po tych ostatnich deszczach znowu wymywa ten 

piasek spod tej kostki, więc tutaj taka prośba do Pana. Również chciałem podziękować za 

naprawę tych ubytków w jezdni w Stabrowie, które powstały, o które toczyliśmy tutaj batalię, 

także tutaj również serdecznie dziękuję.  Panie Wójcie ja bym chciał jeszcze zapytać Pana, bo 
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wspomniał Pan tutaj o tych zawodach w następnym tygodniu, jakie są szanse, ponieważ nasza 

jednostka składała wniosek na dwa mundury koszarowe i pasy bojowe z racji tego, że 

przybyli do naszej jednostki dwóch druhów 1,95 wzrostu no i nie mamy dla nich munduru i te 

mundury były zamawiane w Zamościu, natomiast te mundury na razie do nas nie dotarły. 

Również pasy bojowe, od trzech lat zamawialiśmy i też jeszcze ich nie mamy, no i nie bardzo 

mamy jak wystartować, bo chyba nogawek nie będziemy doszywać do tych mundurów, co 

mamy, więc tutaj Panie Wójcie takie moje zapytanie, a zarazem prośba o zakupienie tych 

dwóch mundurów i pasów dla jednostki w Stabrowie. Dziękuję bardzo.” 

Pan Wójt stwierdził, że jest budżet dla straży, więc w miarę możliwości zostanie to 

zrealizowane. Odnośnie odprowadzenia wody od remizy zaznaczył, że jest w posiadaniu rur 

plastikowych, więc w tej kwestii nie widzi przeszkód.  

Pan Tomasz Biłant: „ No mamy jeszcze druha z Cześnik.”  

Pan Tomasz Gąsior wyjaśnił, dlaczego jeszcze strażacy nie dostali mundurów, nawiązał do 

dotacji, która jeszcze nie została uregulowana. 

Pan Kazimierz Tokarz zapytał o sprawę dotyczącą Domu Ludowego – podział i kupno 

działki. 

Pan Wójt odparł, że podział wstępnie jest już dokonany. Został już podpisany przez Pana 

D. 

Pan Kazimierz Tokarz ponownie zabrał głos i zaznaczył, że inne miejscowości dostają 

kostkę, inne jej nie otrzymują, zaproponował, żeby w zamian za kostkę wynagrodzić im to 

asfaltem. Nie może pogodzić się z tak małą ilością asfaltu w jego miejscowości. Zapytał, czy 

Pan Wójt obieca zakończyć ten odcinek, co został rozpoczęty. Podziękował za asfalt gminny. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest tam około 700 m asfaltu stwierdził, że z tego może zostanie 

zrobione 400 m. 

Pan Kaziemierz Tokarz twierdzi, że jest tam około 400 - 450 m. 

Pan Wójt oznajmił, że jest to połowa. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do asfaltu powiatowego i stwierdził, że jest potrzeba  

w większej liczbie uchwalenia go na przyszły rok. Dodał, że drogi powiatowe są w stanie 

tragicznym (Jarosławiec, Boży Dar). 

Pan Wójt stwierdził, że w innych gminach są gorsze drogi. Nadmienił o stanie dróg  

w poszczególnych miejscowościach, które też wymagają poprawy. Wymienił także te, które 

już zostały poprawione. 

Pan Janusz Torba odniósł się do powiatu, twierdzi, że nie interesuje się swoimi drogami. 

Pan Kazimierz Tokarz poprosił o gruz na drogę. 

Pan Wójt odparł, że nie obiecuje. Wspomniał o budowie wodociągu Sitno - Stabrów - 

szkoła Jarosławiec przez Starą Wieś. Poruszył temat asfaltu w Jarosławcu i Horyszowie. 

Zaznaczył, że gmina Sitno w porównaniu do powiatu ma już zrobioną większość dróg. 

Nadmienił o chodniku i 2 przepustach. 

Pan Dariusz Sokołowski podziękował za przełożenie chodnika. Poprosił o gruz, zapytał 

także o poprawę drogi powiatowej. 

Pan Wójt oznajmił, że powiat ma zacząć od poniedziałku remontować drogi. Odnośnie 

gruzu wtrącił, że część drogi została już poprawiona. 

Pan Dariusz Sokołowski wspomniał o powyrywanych łańcuchach na przepuście – 

Janówka.  
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Pan Wójt zaznaczył, że gmina musi naprawić powyższe we własnym zakresie. 

Pan Dariusz Sokołowski zapytał także o chodnik koło Pana Cz. czy został już odebrany? 

Pan Wójt odniósł się i dodał, że został poprawiony. 

Pan Władysław Wydmański: „Dziękuję za udzielenie głosu. Panie Wójcie ja chciałbym się 

przypomnieć z tym projektem na oświetlenie, bo pasowałoby już rozpocząć jakieś prace 

związane z modernizacją tego oświetlenia, nie wiem, co to za projektant najpierw przystąpił 

do pracy z pełną parą, a teraz ciężko się z nim skontaktować, ciężko w ogóle cokolwiek.”  

Pan Wójt zapytał, czy Pan Władysław Wydmański posiada do niego numer telefonu? 

Pan Władysław Wydmański: „Mam dzwoniłem kilka razy, ale niewiele to daje.                    

A rozpoczął Pan budowę drogi po lewej stronie, to bym prosił, żeby po prawej stronie Pan 

zrobił, chociaż to oświetlenie w tym roku.”  

Na to Pan Wójt odpowiedział, że cały czas działa w tym temacie, jest stworzony 

odpowiedni aneks do umowy, który go zobowiązuje do realizacji projektu do końca czerwca. 

Następnie Pan Władysław Wydmański: „I jeszcze to oświetlenie tam na tej dróżce łączącej 

osiedle z blokami, też bym tam prosił jakąś lampę hybrydową.”  

Ponownie Pan Wójt stwierdził, że będzie. 

Pan Władysław Wydmański: „Tak miało coś być, tam był problem z dociągnięciem kabla 

elektrycznego, może jakąś inną solarną.”  

Pan Wójt odparł, że się zastanowi. 

Pan Władysław Wydmański: „Bo teraz w lecie to nie stwarza jakiegoś większego 

problemu, ale przyjdzie znowu jesień, zima i wtedy pasowałoby, żeby takie oświetlenie tam 

było, bo ciężko tam mieszkańcom przejść przez ten odcinek drogi. Dziękuję.” 

Kolejno Pan Wójt wspomniał o tablicy wskaźnikowej na Jarosławcu - Osiedle.  

Pan Leszek Kozak zaproponował zamontować lampę solarną na wieży widokowej. 

Pan Wójt odnośnie wieży zakomunikował, że tam cały czas występują problemy  

z utrzymaniem porządku.. 

Pani Joanna Chaińska podziękowała za chodnik, poprosiła o to, żeby podciągnąć go do 

końca miejscowości. 

Pan Wójt poinformował o przeszkodach i problemach, jakie występują z jednym 

mieszkańcem w Wólce Horyszowskiej - temat dotyczy chodnika.  

Pani Joanna Chaińska nadmieniła, że we wrześniu zwoła zebranie wiejskie odnośnie 

funduszu sołeckiego. Wtrąciła, że na zebraniu zostaną poruszone wszystkie sporne kwestie. 

Pan Jan Ryszczuk podziękował za remont remizy. Poprosił o ocieplenie stropu nad 

kuchnią. 

Pan Wójt odpowiedział, że postara się ocieplić go przed zimą.  

Pan Jan Ryszczuk wspomniał o naklejeniu odblasków koło remizy. 

Pan Wójt podziękował. 

Pan Władysław Wydmański odnośnie remizy w Jarosławcu; „A może by tam lustro 

postawić, dałoby radę?” 

Pan Ryszard Szawarski podziękował za drogę, wspomniał o usterce na siłowni zewnętrznej 

w Jarosławcu. 

Pan Wójt zaznaczył, że jeżeli firma tego nie poprawi, skieruje sprawę do sądu. 

Pan Ryszard Szawarski poinformował, że rozmawiał z pracownikami, żeby zabezpieczyć 

popsuty sprzęt. Poprosił o zamontowanie lampy koło torowiska w Jarosławcu. 
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Pan Wójt wtrącił, że będzie modernizowana nitka oświetleniowa i w to zostanie włączony 

Jarosławiec i Boży Dar. Zaproponowałby w przyszłości zmienić oświetlenie na ledowe. 

Pan Ryszard Szawarski odparł, że nie trzeba inwestować na tą chwilę w lampy ledowe – 

może być zamontowana zwykła lampa. 

Pan Wójt wtrącił, że albo trzeba czekać na projekt, albo postawić lampę hybrydową.  

Pan Ryszard Szawarski zaznaczył, że jest tam słup, lecz brakuje piątego przewodu, 

zaproponował zawiesić na nim lampę. 

Pan Wójt stwierdził, że jest w posiadaniu takowych lamp, więc można jedną na słupie 

zawiesić. 

Pan Janusz Torba podziękował za asfalt. Poprosił o wsparcie na festyn rodzinny  

w Cześnikach.  

Pan Wójt odpowiedział, że w gminie jest kilka festynów, przekazano po 500 zł na każdą 

szkołę stowarzyszeniową. Kolejno Szkoły w Jarosławcu (podstawowa i gimnazjalna) z racji, 

że posiadają więcej uczniów dostały 2 tys. zł.   

Pan Janusz Torba podziękował. 

Pan Tomasz Gąsior podziękował za plac zabaw, poprosił jeszcze o jego modernizację  

w postaci huśtawki, piasku, nawiązał do dróg powiatowych i ich złego stanu technicznego, 

poruszył temat motopompy i samochodu strażackiego. 

Pan Wójt stwierdził, że o samochodzie pamięta. Oznajmił, że temat dróg powiatowych jest 

na bieżąco poruszany.  

Pan Wójt odpowiedział, że Starosta ma trudną sytuację w radzie. Nadmienił o przetargach 

i realizacji najważniejszych inwestycji, które będą realizowane w przyszłości (chodniki, drogi 

wodociąg). 

Pan Tomek Łazorczyk zapytał o chodnik w Horyszowie Polskim. 

Pan Wójt oznajmił, że najgorsze odcinki zostaną poprawione. 

Pan Ryszard Szawarski zaznaczył, że jeżeli będą przekładać chodnik w Jarosławcu będą 

musieli użyć niwelatora.  

Pan Wójt odparł, że posiadają niwelator.  

Pan Dariusz Sokołowski poprosił o przełożenie kostki w Kolonii Sitno. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości zostanie realizowane. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o śmietnik na boisko.   

Pan Wójt odpowiedział, że posiada 50l. 

Pan Tomasz Gąsior poprosił o popryskanie drogi Roundupem na Podźródłach i na 

Sławęcinie. 

Pan Wójt przyjął do wiadomości. 

Pan Tomasz Gąsior wspomniał o przystankach i kostce brukowej.  

Pan Wójt dał do zrozumienia, że będą nowe ale w następnym roku.  

Pani Joanna Chaińska poprosiła o poprawę chodnika w Karpiu od wagi buraczanej  

w stronę Zamościa.  

Pan Wójt zaznaczył, że w Karpiu trwa projektowanie drogi od Pana G. do granicy z Gminą 

Miączyn i od szkoły do LHS, podobnie w Jarosławcu od szkoły. 

Pan Przewodniczący poinformował o sesji objazdowej, która odbędzie się 30 czerwca 

2017 r. 
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Pan Tomasz Gąsior zapytał, czy jest możliwość w przyszłym roku zorganizowania 

dożynek w Stanisławce. 

Pan Wójt oznajmił, że dożynki zaplanowane są na ten rok, a na następny jeszcze nie ma 

planów. Poprosił o zainteresowanie się tematem Starosty i Starościny na dożynkach  

w Jarosławcu.  

 

 

 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz         

          Przewodniczący  

          Rady Gminy 

          Krzysztof Klikicki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


